
Jensine var det første skib i havn
Romsejlads.  De gamle træskibe stævnede ind i havnen i går.  
I dag sætter de sejl til den årlige romregatta.  
FLENSBORG.  Årets Romregatta kommer nok ikke til at slå nogen Varmerekord, 
men det tager søfolk med en knusende ro.
Pigerne plejer at have bare ben på denne tur, og så er det her, vi får de første sol -
skoldede næser.  Der er nu intet der tyder på, at det bliver sådan i år, sagde skipper 
Jesper Ludvigsen på Jensine af Haderslev, da det gode skibe havde sat 
fortøjningerne og sendt de shoppelystne ud i byen med kreditkortene.
Jensine kom som sædvanlig ind som første skib, for hun sejlede fra Sønderborg for 
motor.  Sådan er det.  Hun er ingen hurtig dame, der stryger hen over vandet. Det 
behøver du jo ikke fortælle, men vi er her ikke for at sejle kapsejlads.  Vi er med for 
at nyde samværet, at se de gamle skibe og være en del af miljøet her på havnen.  
Lørdag morgen sejler vi med ud for fulde sejl, men kommer ikke tilbage til 
Flensborg, sagde 
skipper på dækket sammen med en del af de 12 mand store mandskab.  De fleste 
kommer fra Nordjylland, og skal nå hjem søndag aften.
Koldt eller ej.  Når der er Romregatta, skal flensborgerne ned på havnen og sådan 
var det også i går.
Den kølige majdag havde lokket mange folk til, og de spejdede tålmodigt efter 
skibene, mens de kiggede på boderne.  I dag lægger skibene fra kaj kl. 10. og en 
time senere lyder startskuddet til kapsejladsen.  18.30 overrækkes preæmierne.
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